
 zخبر

ســبق  ا ن  پیتــا کا و  فــع  مدا پنجعلــی  محمــد 
پرســپولیس و تیــم ملــی معتقــد اســت مهاجــم 
هلندی پرســپولیس مهارنشــدنی است و با اتکا به 
چنین بازیکنی در کنار داشــتن تیم خوب شــانس 
پرســپولیس را بــرای قهرمانــی بیشــتر از تیم هــای 

حریــف می دانــد.

در رابطه با داوری پرسپولیس مقابل مسجد 
سلیمان اعتراض های زیادی توسط تیم 

میزبان وجود داشت اما تصاویر در خصوص 
نقد داوری چیز دیگری را به اثبات رساند.

تیــم مســجد ســلیمان بــازی خوبــی بخصــوص در 
نیمه اول مقابل پرســپولیس به نمایش گذاشــت 
امــا تیــم پرســپولیس در مجمــوع واقعــاً بهتــر و 
بابرنامه تــر از تیــم میزبانــش بــود و درواقــع تیمــی 
بود که جدا از دو گلی که زد فرصت های بیشــتری 
بــرای گلزنی داشــت و حقش بــود حتی با نتیجه ای 
بــه مراتــب پرگل تر از پیروزی دو  بر یک تیم جنوبی 
را شکســت دهــد امــا مهم کســب ســه امتیــاز بود 

کــه پرســپولیس بــه آن رســید. در مــورد داوری هم 
همــه دیدنــد که پرســپولیس از داوری لطمه دید و 
هجمه ها علیه سرخپوشــان بی دلیل بوده اســت، 
بــا وجــود ایــن حقانیــت پرســپولیس در بازی هــای 
ایــن فصــل بــا برتری فنــی همراه بــوده؛ نکته ای که 
در فوتبــال بیشــتر از هــر موضــوع دیگــری مهــم و 
بااهمیــت اســت و بــرای کارشناســان و اهالی فن و 

همچنیــن هــواداران فوتبــال باارزش اســت.
چمن ورزشگاه مسجد سلیمان یکی از مسائل 

مورد اختلاف دو تیم بود. در این رابطه چه 
نقدی دارید؟

همه دیدند زمین چمن مســجد ســلیمان شــرایط 
خوبــی نداشــت و قبــل از بازی هم طبــق اطلاعاتی 
کــه مــن بــه دســت آوردم چمن زمینــش بلند بوده 
اســت. همــه می داننــد بــرای پرســپولیس کیفیت 
زمیــن واقعــاً در ارائه بازی تکنیکی و تاکتیکی مهم 
و باارزش اســت و به نظرم اعتراض به زمین چمن 
ورزشــگاه مســجد ســلیمان منطقی بــود. واقعیت 
موجــود در فوتبــال فعلــی مــا هــم ایــن اســت کــه 

کیفیــت زمیــن چمن های فوتبال ما خوب نیســت 
و در چنیــن شــرایطی نــه تنهــا پرســپولیس بلکــه 
بقیــه تیم هــای فوتبــال ما هم لطمــه می بینند و در 
مجمــوع زمیــن چمن هــای بد به ضــرر همه تیم ها 

و در یــک کلام فوتبــال ما اســت.
رئیس جدید فدراسیون در اظهار نظری اعلام 

کرده بود که پرسپولیس در رقابت های آتی 
لیگ قهرمانان نماینده ایران نخواهد بود!

ایــن مســأله بایــد دقیق بررســی شــود. بــه هر حال 
کنــار گذاشــتن پرطرفدارتریــن تیــم آســیا راحــت 
نیســت و فدراســیون بایــد حافــظ منافــع فوتبــال 
کشورش باشد. باید دید ریاست فدراسیون دقیقاً 
از چــه منظــری این حرف را زده اند اما آنطور که من 
شنیدم بعداً شــخص ریاست فدراسیون گفته اند 

کــه پرســپولیس را کنــار نمی گذارند.
در رابطه با زوج لوکادیا و دیایاته چه نقد فنی 

دارید؟
لوکادیــا در چنــد بازی که انجام داد با گلزنی هایش 
نشــان داد که واقعــاً مهاجمی بی نظیر، بین المللی 

و مهارنشــدنی اســت کــه به لحاظ فنــی ارزش های 
زیــادی دارد. قطعــاً بــا آمــاده شــدن دیاباتــه، ایــن 
بازیکــن در کنــار لوکادیا بازی خواهــد کرد و یکی از 
دو مهاجــم خارجــی به عنوان مهاجم ســایه خواهد 
بــود کــه البتــه این مســأله در نهایت بــه نظر یحیی 

بســتگی دارد.
تعطیلات به ضرر پرسپولیس نخواهد بود؟

پرســپولیس روی دور بــرد قــرار داشــت بــه همیــن 
دلیل تعطیلات به ضرر پرســپولیس تمام شــد اما 
حتمــاً بــا برنامه ریزی یحیــی و بازی هــای تدارکاتی، 
یحیــی می توانــد تیــم را در بهتریــن شــرایط ممکن 

قــرار دهد.
در رابطه با مدعیان قهرمانی چه شرایطی را 

برای پرسپولیس متصور هستید؟
فکــر می کنــم پرســپولیس هــر بــازی کــه می گــذرد 
شــرایط بهتــری پیــدا می کنــد و حتمــاً پرســپولیس 
مدعــی اول و اصلــی قهرمانی خواهد بود و به قولی 
در جمــع تیم هــای خــوب و مدعــی، پرســپولیس 

مدعی تریــن بــرای قهرمانــی اســت.

پنجعلی: لوکادیا واقعاً مهارنشدنی است

فدراسیون نباید براحتی حرفی از کنار رفتن پرسپولیس از آسیا بزند

 zمصاحبه                                                      

 با اینکه در روزهای نخســت از او تعریف می کردند و در بازی های اول هم وقتی 
دقایــق کوتاهــی بــه میدان آمــد امیدوارکننده نشــان داد اما در مسجدســلیمان 
اشــتباه بزرگی مرتکب شــد که می توانســت به منزله باخت تیمش تمام شــود. 
هافبــک دفاعــی پرســپولیس کــه جــای کمــال را در ترکیــب اصلی گرفتــه و اولین 
بــازی فیکــس را انجــام داد بــا اشــتباهی کــه در پاســش داشــت و تــوپ را به بدن 
بازیکن حریف کوبید زمینه ســاز تک به تک شــدن نریمان جهان با بیرانوند شــد.

 

بــا اینکــه خــودش گفتــه بــود مدتی فضــای مجــازی را رها کــرده تــا روی تمرینات 
متمرکــز شــود امــا کمــاکان بــه نظــر می رســد او بــرای بازپس گیــری موقعیتی که 
در تیــم پرســپولیس از دســت داده بــود جــدی نیســت. یکی از اعضــای مهم تیم 
پرسپولیس چندی قبل در جریان یکی از تمرینات می گفت با حضور دو مهاجم 
خارجــی بــاز هــم عبــدی فرقی نکــرده و انــگار هیچ اتفاقــی نیفتاده اســت. عبدی 

در بــازی بــا نفــت مسجدســلیمان نیمکت نشــین بــود و اصلاً به میــدان نرفت.

حــالا دیگــر همــه می دانند در چرخش ها و ضربات ناگهانی بغل پا مهارت دارد و 
شاید از بازی بعدی حریفان روی مهار او و این حربه اش بیشتر کار کنند. با این 
حــال یکــی از اعضــای تیم پرســپولیس به شــوخی مــی گفت لوکادیا انــگار حتماً 
باید پشــت به دروازه باشــد تا توپ ها را گل کند وگرنه شــاید رو به دروازه چنین 
ضربــات باکیفیتــی نزنــد. جالــب اینکــه لوکادیا تقریبــاً همه پاس هایی کــه به او 

رســیده را گل کــرده و خیلی ســخت موقعیــت هدر می دهد.

سینا اسدبیگی مهدی عبدی یورگن لوکادیا

یک سوتی بزرگ همچنان بی خیال حتماً باید پشت به دروازه باشد!
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شهریاری رئیس 
هیأت مدیره شد

هیــأت مدیــره امــروز تشــکیل 
جلســه داد کــه در جریــان آن بــه 
اتفــاق آرا، حســین شــهریاری را 
به عنــوان رئیــس هیــأت مدیــره 
برگزیــد. رضا درویش، مدیرعامل 
نیــز کماکان به عنوان نایب رئیس 
هیــأت مدیــره، فعالیــت خــود را 

ادامــه خواهــد داد.
شهریاری و خبیری حدود یک ماه 
قبل به هیأت مدیره پرســپولیس 
اضافــه شــدند و از همــان روز 
ی  جــا و  ا می شــد  پیش بینــی 
بیــژن ذوالفقارنســب را در پســت 
ریاســت هیــأت مدیــره بگیــرد. او 
ســابقه حضــور در باشــگاه ســایپا 
و فدراســیون اتومبیلرانــی را در 

کارنامــه دارد.
همچنیــن بــا نظــر اعضــای هیأت 
ی  لشــگر مصطفــی   ، ه یــر مد
به عنــوان دبیــر هیــأت مدیــره 

نتخــاب شــد. ا

 
 گزارش خلیلی 

در هیأت مدیره
در جلســه روز گذشــته هیــأت 
لیس  پرســپو ه  شــگا با یــره  مد
مســائل مالــی و حقوقــی باشــگاه 
و گزارش هــای مربــوط به آن مورد 
بحث و بررســی قرار گرفت. اعضا 
همچنیــن دربــاره شــرایط تیــم و 
فشــارهای بیرونــی هم فکــری و 
تبادل نظر داشتند. از موضوعات 
مهــم در دســتور جلســه امــروز، 
بررســی وضعیــت تیم هــای پایــه 
بــود کــه در جریــان آن محســن 
خلیلــی، مدیــر تیم هــای پایــه، 
بــا حضــور در بخشــی از جلســه، 
گزارشــی از اقدام هــای صــورت 
گرفتــه، وضعیــت تیم هــای پایــه 
و مســائل و نیازهــای پیــش رو 

ارائــه کــرد.

 
فولاد و گل گهر؛ 
حریفان تدارکاتی

بعد از ســه روز تعطیلی، تمرینات 
پرســپولیس از امروز بدون حضور 
ملی پوشــان و برخــی چهره هــای 
خارجــی تیــم از ســر گرفته خواهد 
شد. با شروع دور جدید تمرینات 
سرخ پوشــان قــرار اســت دو بازی 
دوســتانه در دستور کار شاگردان 
یحیــی گل محمــدی قــرار بگیــرد 
تــا بازیکنــان در شــرایط مســابقه 
بمانند. تیم های فولاد خوزســتان 
و گل گهــر ســیرجان، حریفــان 
پرســپولیس در تعطیــلات لیــگ 
هســتند و قرار اســت این دو بازی 

در تهــران برگــزار شــود.

 
انتصاب معاون 

مالی باشگاه
مدیرعامــل باشــگاه پرســپولیس 
بــا صــدور حکمــی بــرای معاونــت 
اداری، مالــی و پشــتیبانی ایــن 
باشــگاه سرپرســت تعییــن کــرد.

کــه  هــی  پنا شــنگ  هو میر ا
لیــت در باشــگاه  ســابقه فعا
پرســپولیس به عنــوان مشــاور  
و رئیــس حــوزه مدیرعامــل را 
برعهــده داشــته اســت، طــی 
حکمــی از ســوی رضــا درویــش 
به عنــوان سرپرســت معاونــت 
اداری، مالی و پشتیبانی باشگاه 
ورزشــی و فرهنگی پرســپولیس 

منصــوب شــد.
مدیر مالی باشــگاه ســایپا، رئیس 
بازاریابی و تبلیغات باشگاه سایپا 
و رئیــس حســابداری فــروش 
شــرکت خدمات فنی رنــا از جمله 

ســوابق پناهــی بوده اســت.

په پــه لوســادا مربــی بدنســاز اســپانیایی 
کــه در ایــن فصــل بــا صلاحدیــد یحیــی 
گل محمــدی به عنــوان مربــی بدنســاز 
پرسپولیس به این تیم پیوسته، در رابطه 
بــا شــرایط بدنــی بازیکنــان پرســپولیس 
خصوصــاً دو مهاجــم خارجــی ایــن تیــم با 
ایــران ورزشــی مصاحبــه ای اختصاصی را 

انجــام داد کــه از نظرتــان می گــذرد.

هر گاه نام مربی بدنساز به میان 
می آید همه یاد مارکو مربی بدنساز 

پرسپولیس در زمان برانکو می افتند. 
واقعاً قادرید عملکردی مانند مارکو 

در پرسپولیس داشته باشید؟

دوســت ندارم با کســی مقایســه شوم اما 
امیــدوارم که بــرای تیم مفید واقع شــوم. 
مهــم ایــن اســت کــه تیــم نتیجــه بگیــرد، 
همــه ما بــرای پرســپولیس کار می کنیم و 
هــدف مشــترکی داریــم و ســعی می کنیم 
کــه هواداران مــان را خوشــحال کنیــم. 
می دانــم کــه مارکو در پرســپولیس موفق 
بــوده و امیــدوارم کــه از مــن هــم ماننــد 
مربی بدنســازی که شــما از آن نام بردید، 

راضــی شــوند.
بازیکنان پرسپولیس در شرایط 
فعلی چند درصد به لحاظ بدنی 

آماده هستند؟
بازیکنان پرسپولیس اکثراً آماده هستند. 
در ایــن بیــن چنــد بازیکــن دیرتــر بــه تیــم 
اضافــه شــده اند کــه بــرای آنهــا برنامــه 
ویــژه ای را در نظــر گرفته ایــم کــه زودتر به 

آمادگــی لازم برســند.
دیاباته چقدر به زمان نیاز دارد تا به 

آمادگی لازم برسد؟
دیاباتــه نیــاز بــه زمــان بیشــتری دارد و 
فعــلاً آمادگــی بــازی به صــورت فیکــس 
را نــدارد امــا مــن اطمینــان دارم تــا پایــان 
بازی هــای فیفــا دی بــا برنامه ریــزی کــه 
انجــام داده ایم، دیاباتــه به آمادگی خوبی 
خواهــد رســید و در صــورت صلاحدیــد 

مربیــان آمــاده خواهــد شــد.
تا حالا مربی بدنساز اسپانیایی در 

تیم های فوتبال ایران نبوده. بر این 
اساس شما می توانید در فوتبال 
ایران موفق شوید و زمینه حضور 

مربیان دیگر را در فوتبال این کشور 
فراهم سازید؟

چــرا، پیــش از من هم مربیــان دیگری در 

تیــم فــولاد خوزســتان بودند کــه تصمیم 
بــه عــدم همــکاری بــا ســر مربی فــولاد 
گرفتند اما خوشــحال می شــوم که بتوانم 
بــه فوتبــال ایــران کمــک کنــم تــا تعــداد 
بیشــتری از مربیان اســپانیایی به فوتبال 

ایــران بیاینــد.
در بین بازیکنان پرسپولیس کدام 
بازیکن آماده تر از بازیکنان دیگر 

است؟
واقعــاً نمی توانم اســمی از بازیکن خاصی 
ببــرم امــا هیچکــس کــم کاری نمی کنــد و 
همــه تلاش شــان را می کننــد تــا بهتریــن 
خود را نشان بدهند و این همان نکته ای 

اســت که مــا نیــاز داریم.
شرایط وحید امیری چگونه است؟

در مــورد وحیــد امیــری زمان لازم اســت. 
بــه همیــن دلیــل الان نمی توانــم زمــان 

دقیقــی بــه شــما بگویــم امــا او احتیــاج 
دارد تــا هــر چه زودتر ســلامتی خودش را 
بازیابــد. مــن می دانم که وحیــد چه مهره 
ارزشــمندی اســت و امیــدوارم او را زودتــر 
در دسترس داشته باشیم اما نکته  اینکه 
نمی خواهــم بــا عجلــه کــردن به ســلامتی 

وحیــد آســیب بزنیم.
در مورد لوکادیا به صورت خاص چه 

نظری دارید؟
لوکادیــا تقریبــاً آمــاده اســت امــا مــن 
نمی توانــم بگویــم کــه او صددرصــد بــه 
لحــاظ فیزیکــی آمــاده اســت امــا هــر چه 
اســت، لوکادیــا بازیکــن توانمندی اســت 
و مــا خیلــی امیدواریــم با توجه بــه روحیه 
حرفه ای گــری و توانمنــدی که دارد او را به 
شــکلی ببینیم که با بیشــترین آمادگی در 

خدمــت تیــم باشــد.

لوسادا: دیاباته بعد از فیفادی آماده می شود

 دوست ندارم در پرسپولیس 
با   کسی مقایسه شوم

ناصر قراگزلو
خبر نگار

لوکادیا تقریباً 
آماده است اما من 
نمی توانم بگویم 

که او صددرصد 
به لحاظ فیزیکی 

آماده است اما هر 
چه است، لوکادیا 
بازیکن توانمندی 

است و ما خیلی 
امیدواریم با توجه به 

روحیه حرفه ای گری 
و توانمندی که دارد 

او را به شکلی ببینیم 
که با بیشترین 

آمادگی در خدمت 
تیم باشد

لوکادیا هم 
صددرصد آماده 

نیست


